
 
 

                    

 

Številka: 900-0004/2024-34  
Datum: 18. 03. 2024 
 
 

Z   A   P   I   S   N   I   K 
12. redne seje Občinskega sveta občine Idrija z dne 14. 03. 2024 

 

Prisotni člani:, Bojan Režun, Miranda Groff Ferjančič, Robert Šinkovec, Marija Bizjak Pavšič, 
Natalija Kovač Jereb, Davorin Lampe, Tita Stanek Zidarič, Lovrenc Habe, Simon Permozer, 
Dejan Mrak, Tomaž Kavčič, Nada Golija Vastič, Cirila Hladnik, Erik Logar, Gregor Rupnik, 
Francisco Estanislao Medic, Dorica Gnjezda, Ivan Rupnik, Andrej Poglajen.  
opravičeno odsotni člani: Metod Habe in Tatjana Majnik 
ostali prisotni: župan Tomaž Vencelj, občinska uprava: Gregor Prezelj, Tadej Rupnik, 
Karmen Makuc, Maja Majnik, Bogdan Zevnik, Martina Pišlar in Margerita Strnad Kos. 
vabljeni: Karmen Simonič Mervic, ravnateljica OŠ Črni Vrh, Janja Habe, ravnateljica OŠ 
Spodnja Idrija, Ivica Vončina, ravnateljica OŠ Idrija, Nadja Brence, ravnateljica Vrtca Idrija, 
Miha Kosmač, direktor Mestnega muzeja Idrija, Tina Močnik, v.d. direktorice Mestne 
knjižnice in čitalnice Idrija, Tonja Lapanja Brenčič, ravnateljica Glasbene šole Idrija, Tomaž 
Glažar, direktor Zdravstvenega doma Idrija, Valerija Božič, direktorica Zavoda za turizem 
Idrija, Jožica Lazar, direktorica Idrijsko-Cerkljanske razvojne agencije. 
 
Pričetek seje: ob 17.00. 
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

2. Pregled zapisnika in sklepov 11. redne seje z dne 1. 2. 2024 

3. Poročila javnih zavodov za leto 2023 

4. Redna delovna uspešnost ravnateljic, direktoric in direktorjev javnih zavodov v Občini 

Idrija v letu 2023 

5. Predstavitev namena in ciljev občinske celostne prometne strategije županu in 

občinskemu svetu 

6. Pravilnik o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov 

delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine Idrija – druga obravnava 

7. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v Občini Idrija – 

druga obravnava 

8. Pravilnik o zagotavljanju sredstev in pogojev za delo članov Občinskega sveta Občine 

Idrija – druga obravnava 

9. Odlok o spremembi Odloka o proračuna Občine Idrija za leto 2024 – skrajšani 

postopek 

10. Letni program za mlade v Občini Idrija za leto 2024 

11. Premoženjsko pravne zadeve 

VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 
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Posnetek celotne 12. redne seje Občinskega sveta je dosegljiv na povezavi:  
https://www.youtube.com/watch?v=dWYXyrwoRmk 
 
 
Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  
 
Ob prisotnosti 18 svetnikov na začetku seje se je ugotovilo, da je seja sklepčna. Uvodoma 
je župan svetnike seznanil s spremembo dnevnega reda, predlagal je, da se točka 7. Odlok 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v Občini Idrija obravnava 
pred točko 6. Pravilnik o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, 
članov delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine Idrija. Nadaljeval 
je s predlogom, da se doda nova točka 12. Seznanitev z imenovanjem podžupana Občine 
Idrija. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Bojan Režun, ki je predlagal točko 

»predstavitev podžupana« s pripombo, da se do naslednje seje predstavi z vizijo, načrti in 

planom dela. Istočasno je predlagal, da podžupan Andrej Poglajen pripravi poročilo o 

svojem dosedanjem delu. Svetnik je podal še proceduralni predlog svetniške skupine SD, 

da se združi obravnava točke 3. in 4. točke. Župan je svetniku pojasnil, da se bo novo 

imenovani podžupan Tomaž Kavčič predstavil že na tokratni seji. Poglajen pa je dodal, da 

se strinja s predlogom svetniške skupine SD in da bo svoje poročilo predstavil na majski 

seji. Svetnik Erik Logar je opomnil na poslano pobudo s strani Lovrenca Habeta, ki se 

nanaša na razširitev dnevnega reda. Habe je zbranim pojasnil, da je začasno pobudo 

umaknil, ker je pridobil vse informacije, ki jih je zahteval. 

Župan je dal na glasovanje naslednji predlog 
SKLEP: Sprejme se predlagani dnevni red 12. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija, 
upoštevaje predlog župana: 
- da se točka 7. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v 
Občini Idrija obravnava pred točko 6. Pravilnik o plačah, plačilih in drugih 
prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov 
drugih organov Občine Idrija, 
- da se doda nova točka 12. Seznanitev z imenovanjem podžupana Občine Idrija 
ter upošteva predlog svetniške skupine SD, da se združi obravnava točke 3. in 4.  točke. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 11. redne seje z dne 1. 2. 2024  
 
Župan je svetnike seznanil, da je bil osnutek zapisnika poslan v predogled svetnikom. 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo.   
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
SKLEP: Potrdi se zapisnik 11. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 1. 2. 2024. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0  

https://www.youtube.com/watch?v=dWYXyrwoRmk


 
 

                    

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 3 - Poročila javnih zavodov za leto 2023 

 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli 4. 3. 2023, poročilo ZDI je bilo objavljeno 

naknadno, po seji sveta zavoda. Župan je pojasnil, da so bila poročila obsežno 

predstavljena že na delovnih telesih, in apeliral, da se predstavitve na seji strne in poda 

bistvene poudarke poročil.  

1. Zdravstveni dom Idrija 
Župan je k besedi pozval Tomaža Glažarja, direktorja Zdravstvenega doma Idrija.  

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Andrej Poglajen, ki se je uvodoma zahvalil direktorju ZDI za odlično sodelovanje z županom, 
podžupanom in občinsko upravo. Omenil je dobro sodelovanje na vseh ravneh in izpostavil 
poslansko vprašanje, ki je obrodilo zagotovilo, da ne bo prišlo do odvzema programa ZDI. 
Svetnik je podal zahvalo celotnemu osebju ZDI, ki deluje po planu in brez daljših čakalnih 
dob. 
Tita Stanek Zidarič je podala tehnično vprašanje glede obrazca 3, »spremljanje kadrov«, 
vrstica b, kjer so združene babice in medicinske sestre. Opozorila je, da so v obrazcu skupaj 
navedeni profili, gre pa za ločene poklicne skupine. Vprašala je še glede navedenih 
podatkov o številu srednjih medicinskih sester babic in diplomiranih babic. Opozorila je 
predvsem na neustrezno opredelitev stopnje izobrazbe. Direktor ZDI je podal pojasnilo, da 
gre za predpisan obrazec s strani Ministrstva za zdravje.  
Natalija Kovač Jereb se je zahvalila za predstavitev poročila, zastavila vprašanje glede 
uspešnosti iz naslova štipendiranja kadrov ter podala pobudo, da bi se na spletni strani 
Občine Idrija enkrat mesečno obveščalo občane o dostopnosti do storitev ZDI. Direktor 
Glažar je podal pojasnilo, da je razpis ponovno odprt in povedal, da ni bilo odziva. 
Nadaljeval je s pojasnilom glede obveščanja občanov o čakalnih dobah, ki jih zdravstveni 
dom evidentira za dve dejavnosti (pulmologija in fizioterapija), za občane pa je najbolj 
pomembna dostopnost do osebnega zdravnika, največjo težavo vidi v dispanzerju za 
ženske, seznanil je tudi z opredeljevanjem do družinskega zdravnika. Zdravnica, ki prihaja, 
bo sprejela približno 1500 pacientov. 
Nada Golija Vastič je na podlagi podanega pojasnila zaprosila za statistične podatke o 
opredeljenosti občanov oz. koliko občanov je neopredeljenih in so brez osebnega 
zdravnika. Vprašala je, če se ve, koliko občanov se je opredelilo pri zdravnikih izven občine 
Idrija. Direktor je podal odgovor, da je bilo v januarju neopredeljenih 2100 pacientov, do 
konca leta bo specializacijo opravila še ena zdravnica, ki bo dodatno opredeljevala 
paciente. Pojasnil je, da urgentnih storitev niso iskali izven občine, ker NMP ves čas 
opravlja svoje delo. Podatka o opredeljenosti pacientov izven občine mora direktor še 
pridobiti.  
Simon Permozer je poročevalca vprašal, če obstaja možnost, da se pri prvem 
opredeljevanju pacientov ponudi prednost kroničnim bolnikom in starejšim. Gospod 
Glažar je pojasnil, da pri opredeljevanju ne bo čakalnih vrst, menil je, da bodo vsi, ki bi si 
želeli opredelitve, lahko prišli do zdravnika.         
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 



 
 

                    

 

SKLEP: Presežek odhodkov nad prihodki za leto 2023 v višini 140.603,50 EUR se pokrije s 
presežki prihodkov nad odhodki iz preteklih let. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0  
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

2. Vrtec Idrija 
Župan je k besedi pozval Nadjo Brence, ravnateljico Vrtca Idrija, ki je strnjeno predstavila 

poročilo.   

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Simon Permozer je bil presenečen nad tolikšnim presežkom. Izrazil je pomislek, da so starši 
preplačali program vrtca v preteklem šolskem letu, v prihodnjem letu pa ne bodo deležni 
»poračuna«. Izpostavil je tudi pritožbo staršev nad visoko ceno malice osnovnošolskih 
otrok v OŠ Sp. Idrija. Zanimalo ga je, kakšen vpliv ima obravnavani presežek na ceno malice. 
Maja Majnik je pojasnila, da starši niso preveč plačevali, ker je sredstva za akontacijo 
zagotovil občinski proračun. Glede malice je ravnateljica pojasnila, da gre za presežek iz 
tržne dejavnosti in da se je v preteklosti dogajalo odtujevanje hrane, kar se je odražalo tudi 
na inventuri. Zagotovili so tudi sredstva za nakup zaščitne mreže in preprečili odnašanje 
živil. 
Robert Šinkovec je vprašal, če so že prišli do trenutka, ko se bodo vsi skupaj pogovorili in 
poskušali priti do optimizacije cen med šolo in vrtcem. Ravnateljica je povedala, da je do 
optimizacije težko priti, ker računovodstvo vrtca računa to ceno na podlagi stroškov in 
sodil. Župan je opomnil, da je bil na to temo podan obsežen odgovor na zastavljeno 
svetniško vprašanje na pretekli seji.  
Natalijo Kovač Jereb je zanimalo, kakšne so čakalne dobe za sprejem otrok v vrtec. 
Ravnateljica je pojasnila, da je februarja potekal vpis, v teh dneh pripravljajo oddelke, 
čakalne vrste v naslednjem letu ne bo, razen za otroke, ki 1. 9. 2024 še ne bodo dosegli 
starostnega pogoja.       
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
1. SKLEP: Presežek prihodkov nad odhodki v letu 2023 iz poslovanja Vrtca Idrija v višini 
148.978,00 € se nameni za: 

- pokritje izgube iz leta 2022 v višini 12.335,00 €, 
- upoštevanje v naslednjem izračunu cen obrokov prehrane za OŠ Spodnja Idrija v 

višini 3.505,00 €, 
- nabavo osnovnih sredstev v višini 2.744,00 €, 
- upoštevanje v naslednjem izračunu cen programov vrtca v višini 130.394,00 €. 

 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 18 
PROTI: 0  
 

Sklep je bil sprejet. 
Župan je dal na glasovanje naslednji 



 
 

                    

 

2. SKLEP: Vrtcu Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 20. 2. 2024 o določitvi 
delovne uspešnosti ravnateljice v letu 2023 v višini 100 odstotnih točk in izplačilu redne 
delovne uspešnosti v obsegu 5 % letne mase sredstev za osnovne plače ravnateljice. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 18 
PROTI: 0  
 

Sklep je bil sprejet. 
 
3. Osnovna šola Idrija 
Župan je k besedi pozval Ivico Vončina, ravnateljico Osnovne šole Idrija, ki je strnjeno 

predstavila poročilo.   

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Lovrenc Habe je pohvalil program ravnanja z nadarjenimi, ki je nad povprečjem. Zanimalo 
ga je, če ima šola kakšno vizijo glede izziva vključevanja priseljencev. Ravnateljica je 
pojasnila, da je največji izziv v tem, da se pridobi kader, ki bi znal več jezikov. Šola v ta 
namen nima sredstev, nameravajo se obrniti na gospodarstvo in Občino Idrija. Maja Majnik 
je dodala, da je Dnevni center za otroke in mladostnike na novo pridobil zaposleno, ki je 
albansko govoreča, mogoče se bo lahko iz tega v prihodnosti gradilo naprej. Seznanila je, 
da se je začel izvajati projekt GEtCoheSive, gre za sodelovanje ZRC SAZU-ja in Skupnosti 
občin Slovenije, ki bodo na pilotnem primeru Idrije skupaj z deležniki in fokusnimi 
skupinami priseljencev poskusili izluščiti temeljne problematike, ki ovirajo integracijo, in 
prepoznati potencialne učinkovite ukrepe. Pripravili bodo akcijski načrt, ki bo orodje za 
državne politike.  
Andrej Poglajen se je navezal na razpravo glede integracije v jezikovno-kulturno sfero in 
ob tem omenil Zakon o kulturnih pravicah pripadnikov narodnih skupnosti nekdanje SFRJ, 
izpostavil je pravico do poučevanja v OŠ v svojem jeziku. Svetnika je zanimalo, če bo OŠ 
Idrija lahko zagotavljala tak program v šoli. Ravnateljica Vončina je pojasnila, da informacij 
in navodil s pristojnega ministrstva še niso prejeli. 
Franci Medic se je vključil v razpravo in izpostavil, da gre v primeru integracije za dvojni 
izziv. Ravnateljica je pojasnila, da je na to temo še precej nejasnosti. Poglajen pa je 
nadaljeval in se navezal na razpravo Medica, da gre za kontradiktornost v tem, da šole še 
niso seznanjene z vsebino, medtem ko je zakon že bil sprejet.   
Robert Šinkovec je vprašal, če so zaradi velikega števila priseljenih in prilagajanja njim 
domači otroci z višjim nivojem znanja prikrajšani glede znanja. Ravnateljica je pojasnila, da 
ministrstvo na letni ravni otrokom določi število dodatnih ur, za sedem otrok se je pridobilo 
160 ur dodatnega pouka slovenščine, če bi bilo učencev osem ali več, bi pridobili del 
sistemiziranega delovnega mesta. Šola ima tudi prostovoljca, ki tedensko opravi 6-8 
dodatnih ur za integracijo učencev. Imajo dovolj prilagoditev in ravno zaradi tega ne 
prevzemajo pozornosti ostalim učencem, zastavljeni program se lahko  nemoteno izvaja za 
vse učence.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
1. SKLEP: Presežek prihodkov iz poslovanja v letu 2023 v znesku 2.443,27 € se nameni za 
nabavo osnovnih sredstev, drobnega inventarja in investicijsko vzdrževanje. 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0  



 
 

                    

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
2. SKLEP: Osnovni šoli Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 26. 2. 2024 o 
določitvi delovne uspešnosti ravnateljice v letu 2023 v višini 100 odstotnih točk in 
izplačilu redne delovne uspešnosti v obsegu 5 % letne mase sredstev za osnovne plače 
ravnateljice.  
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0  

 
Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
3. SKLEP: Osnovni šoli Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 26. 2. 2024 o 
izplačilu delovne uspešnosti iz naslova povečanega obsega dela za mesec januar 2024 v 
višini 20 % od njene osnovne plače zaradi nadomeščanja odsotnih delavk. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0  
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
4. Osnovna šola Črni Vrh 
Župan je k besedi pozval Majo Majnik, ki je ravnateljico Osnovne šole Črni Vrh opravičila 

poročanja na seji.  

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
1. SKLEP: Presežek prihodkov nad odhodki iz poslovanja v letu 2023 v višini 1.657,84 € se 
nameni za  izdelavo zunanjega igrišča. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0  
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Franci Medic, ki je poudaril, da se mu 
zdi nenavadno, da je poročilo Sveta zavoda OŠ Črni Vrh na Občino Idrija poslala 
ravnateljica omenjenega zavoda. Maja Majnik je pojasnila, da je vlogo za izdajo soglasja 
poslala ravnateljica, predsednik sveta zavoda pa je vlogo podpisal.   
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
2. SKLEP: Osnovni šoli Črni Vrh se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 27. 2. 2024 o 
določitvi delovne uspešnosti ravnateljice v letu 2023 v višini 100 odstotnih točk in 
izplačilu redne delovne uspešnosti v obsegu 5 % letne mase sredstev za osnovne plače 
ravnateljice. 



 
 

                    

 

GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 
ZA: 19 
PROTI: 0  
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
5. Osnovna šola Spodnja Idrija 
Župan je k besedi pozval Janjo Habe, ravnateljico Osnovne šole Spodnja Idrija, ki je 

strnjeno predstavila poročilo.   

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Simon Permozer, ki se je dotaknil ocene 
stroškov in opozoril na usklajevanje proračuna z dejanskimi stroški. Župan je pojasnil, da 
so stroški vsako leto višji od prejetih sredstev, ki jih občina dobi od države. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
1. SKLEP: Presežek prihodkov nad odhodki, ustvarjenimi v obdobju od 1. 1. 2023 do 31. 
12. 2023 v višini 2.589,35 € se nameni za nakup opreme in investicijsko vzdrževanje. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0  
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
2. SKLEP: Osnovni šoli Spodnja Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 26. 2. 
2024 o določitvi delovne uspešnosti ravnateljice v letu 2023 v višini 100 odstotnih točk in 
izplačilu redne delovne uspešnosti v obsegu 5 % letne mase sredstev za osnovne plače 
ravnateljice. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0  
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
6. Glasbena šola Idrija 
Župan je k besedi pozval Tonjo Lapanja Brenčič, ravnateljico Glasbene šole Idrija, ki je 

strnjeno predstavila poročilo.   

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Simon Permozer, ki se je osredotočil na prostorsko stisko glasbene šole, ki je omenjena v 
poročilu. Zanimalo ga je, če ima glasbena šola idejo, kako rešiti stisko oz. ali jim Občina 
lahko kako pomaga. Ravnateljica Lapanja Brenčič je odgovorila, da so pred desetletjem 
pridobili gradbeno dovoljenje za razširitev ostrešja, ki je žal propadlo. Župan je seznanil, da 
je najnovejše mnenje Zavoda za kulturno dediščino, da se ostrešja ne spreminja.  



 
 

                    

 

Gregor Rupnik se je vključil v razpravo glede gradbenega dovoljenja. Pripomnil je, da bi bilo 
treba razmisliti o selitvi prostorov in o dvorani, v sklopu katere bi imeli tudi učilnice. Župan 
je orisal svoje izkušnje, ko je obiskoval glasbeno šolo, in apeliral, da se za izvajanje pouka 
souporablja učilnice, ki so na voljo. Obrazložitev je podal tudi direktor Mestnega muzeja 
Idrija dr. Miha Kosmač. V času, ko se je izvajala širitev Glasbene šole Idrija, so gradbeni 
posegi omogočali, da se je spreminjala osnovna tvorba objekta. Pred letom in pol pa so se 
pogoji s strani Zavoda za varstvo kulturne dediščine spremenili in pod trenutnimi pogoji je 
nemogoče posegati v ostrešje gradu.  
Davorin Lampe je prebral zapis avtorja Naceta Kogeja, objavljen na FB: »Nikoli nisem hotel 
s plesnim orkestrom nastopati v telovadnici in tudi ne bom. Idrijski glasbeniki in 
gledališčniki si zaslužimo lepo kulturno dvorano, tako kot jo imajo že v vseh podobnih 
krajih. Upam, da to koga spodbudi. Če se bomo prilagajali, bomo večno igrali pred letveniki 
in blazinami.« Župan je pojasnil, da si zelo želi dvorane in se trudi v tej smeri.    
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
1. SKLEP: Presežek prihodkov nad odhodki iz poslovanja Glasbene šole Idrija v letu 2023 v 
višini 1.442,31 €, od katerega odpade na Občino Idrija 1.009,62 €, se nameni za nakup 
glasbenih inštrumentov. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0  
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
2. SKLEP: Glasbeni šoli Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 29. 2. 2024 o 
določitvi delovne uspešnosti ravnateljice v letu 2023 v višini 100 odstotnih točk in 
izplačilu redne delovne uspešnosti v obsegu 5 % letne mase sredstev za osnovne plače 
ravnateljice. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0  
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
7. Mestna knjižnica in čitalnica Idrija 
Župan je k besedi pozval Tino Močnik, v.d. direktorice Mestne knjižnice in čitalnice Idrija, 

ki je strnjeno predstavila poročilo.   

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Robert Šinkovec, ki je pohvalil vršilko 
dolžnosti direktorice, da je prevzela to funkcijo in dodala nek nov veter v knjižnično 
dejavnost ter ji zaželel uspešno delo za naprej. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
1. SKLEP: Presežek odhodkov nad prihodki Mestne knjižnice in čitalnice Idrija v letu 2023 
iz knjižnične dejavnosti v višini 268,00 € se pokrije iz presežkov preteklih let,  presežek 
prihodkov nad odhodki iz kinematografske dejavnosti v višini 13.778,00 € pa se nameni 
za nakup opreme in investicijsko vzdrževanje. 



 
 

                    

 

GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 
ZA: 19 
PROTI: 0  
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
2. SKLEP: Mestni knjižnici in čitalnici Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 26. 
2. 2024 o določitvi ocene odlično na podlagi doseženih 84 odstotnih točk za delo Nade 
Božić Eržen v letu 2023 (za obdobje od januarja do septembra 2023) in izplačilu 
sorazmernega deleža redne delovne uspešnosti v obsegu 2 % letne mase sredstev za 
osnovne plače direktorice.  
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0  
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
3. SKLEP: Mestni knjižnici in čitalnici Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 26. 
2. 2024 o določitvi ocene odlično na podlagi doseženih 84 odstotnih točk za delo v.d 
direktorice Tine Močnik v letu 2023 (za obdobje od oktobra do decembra 2023) in 
izplačilu sorazmernega deleža redne delovne uspešnosti v obsegu 2 % letne mase 
sredstev za osnovne plače direktorice. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0  
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
8. Mestni muzej Idrija 
Župan je k besedi pozval dr. Miho Kosmača, direktorja Mestnega muzeja Idrija, ki je 
strnjeno predstavil poročilo.   
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so:  
Natalija Kovač Jereb, ki se je zahvalila za izčrpno poročilo in dodala priznanje direktorju 
muzeja, ker so pričeli vključevati najmlajšo publiko. Svetnica je menila, da se ravno pri 
najmlajših začne vzgoja za umetnost. 
Simon Permozer je iz poročila zaznal upad najavljenih skupin iz Italije, Nemčije in Avstrije. 
Svetnika je zanimalo, če so ugotovili vzrok za upad teh obiskovalcev. Kosmač je odgovoril, 
da v primeru italijanskih obiskovalcev gre za vpliv zaprtja partizanske bolnice Franja, na 
slabši obisk vplivajo tudi slabe kapacitete nastanitvenih objektov in prehrane, ki so vzrok, 
da se ne da zadovoljiti organiziranih skupin. Delno so omejili trend upadanja nemških in 
hrvaških gostov, opažajo spremembo starostne strukture tujih obiskovalcev, obiskujejo  jih 
predvsem dijaki in študenti zgodovine.  
Erik Logar je ponovno izpostavil vojni muzej v Idriji in možnost prevzema oz. prenosa na 
mestni muzej, da ne bi šlo vse skupaj v pozabo. Direktor muzeja je odgovoril, da to ni v 
pristojnosti muzeja, temveč na ravni cele občine in lastnika. Težava je predvsem v 
provenienci  gradiva, ki nima dokumentacije. Poiskati bo treba pot, urediti dokumentacijo 



 
 

                    

 

in prevzem v obliki zaokrožene zbirke. Omenil je tudi prostorsko stisko in izpostavil potrebo 
po celostni sistemski rešitvi.  
Bojan Režun je izpostavil zavarovanost objektov Unescove dediščine po slovenskih 
normativih, da se podstrešja ne da niti vzdrževati. Na podstrešju so namreč takšni prostori, 
da bi se lahko s pravilnim arhitekturnim pristopom in sanacijo uredilo za namensko rabo. 
Evropa strmi k temu, da se vsi kulturni spomeniki obračajo v nove dejavnosti. Svetnik je 
predlagal, da se sestanejo vsi deležniki in premislijo, kaj se da urediti. Izpostavil je dvanajst 
objektov kulturne dediščine v mestnem jedru, institucije na občinskem nivoju pa pozval, 
da naredijo okroglo mizo ali javno razpravo z institucijami, ki so pristojne na tem področju. 
250 mio € je rezerviranih za kulturno dediščino v obdobju petih let. Svetnik je večkrat 
poudaril, da se je treba potruditi in usmeriti energijo v to, da se bo naredil premik. Direktor 
muzeja je pojasnil, da ga je nujno treba popravljati, ne sme pa se spreminjati ostrešja. 
Nadaljeval je, da v muzeju želijo biti na vseh področjih proaktivni, poudaril je, da gre za 
zadeve, ki se ne dajo urejati čez noč in je treba delovati z dobrimi odnosi na dolgi rok. 
Izpostavil je dobro kooperativnost s strani Ministrstva za kulturo in ZVKD.  
Andrej Poglajen se je vključil v razpravo glede razvojnega načrta za kulturo in sredstev za 
Unescovo dediščino Idrija, izpostavil je poslansko vprašanje, ki je bilo postavljeno 
Ministrstvu za kulturo. Odgovorili so, da nacionalni načrt za njih ni obvezujoč.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
1. SKLEP: Presežek prihodkov nad odhodki iz poslovanja Mestnega muzeja Idrija v letu 
2023 v višini 20.645,00 € se nameni za investicijsko vzdrževanje v letu 2024. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0  
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
2. SKLEP: Direktorju Mestnega muzeja Idrija dr. Mihi Kosmaču se za delo v letu 2023 na 
podlagi doseženih 70 odstotnih točk določi oceno odlično in izplačilo v obsegu 2 % letne 
osnovne plače za redno delovno uspešnost. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0  

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
9. Zavod za turizem 
Župan je k besedi pozval Valerijo Božič, direktorico Zavoda za turizem Idrija, ki je strnjeno 
predstavila poročilo.   
 
Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so:  
Gregor Rupnik je izrazil kritiko, da se že dolgo časa posluša negodovanje glede pomanjkanja 
nastanitvenih kapacitet v občini. Glede na to, da primanjkuje nastanitvenih kapacitet, je 
zastavil vprašanje, če razmišljajo, kam bi postavili hotel, in o sodelovanju z Občino. 
Direktorica ZTI je povedala, da o tem veliko razmišljajo in se je že razglabljalo na strateških 
skupinah, ki so jih organizirali v okviru sprejetja nove strategije. Dodala je svoje mnenje, 
da iskanje investitorja ni stvar Zavoda za turizem Idrija. Predlagali so prenovo hostla, ki bi 



 
 

                    

 

lahko na kratek rok rešil problem, ena od rešitev je tudi Kajzer park, sodelujejo tudi z 
Občino Cerkno. Župan je dodal, da je naloga Občine v prihodnje, da se v OPN določi prostor 
za hotel in aktivno pristopiti k iskanju investitorja. 
Natalijo Kovač Jereb je zanimalo, kateri deležniki sodelujejo pri pripravi strategije. Svetnica 
je prejela odgovor s strani direktorice Valerije Božič, da so k pripravi strategije vedno 
vabljeni vsi občinski svetniki, predsedniki KS, vsa društva, vsi akterji na področju turizma, 
vsi ponudniki gostinskih storitev in nastanitev.  
Davorin Lampe se je vključil v razpravo in potrdil, da so delavnice res bile in se jih je tudi 
sam udeležil, je pa poudaril, da imajo različne poglede na strategije in vizije. Na delavnici 
se ni strukturirano reševalo težav, želi pa si, da bi bile v strategiji opredeljene oprijemljive 
rešitve. Svetnik je dodal, da bi v strategiji lahko omenili, da je Občina že naredila korak 
naprej, ko je omogočila oprostitev komunalnega prispevka vsem bodočim investitorjem. 
Direktorica ZTI je poudarila predvsem to, da si želi aktivne ljudi, ki bi pristopili in sodelovali. 
Zavod ne more vsega narediti namesto deležnikov. Naloga zavoda je priprava strategije in 
podpora vsem, ki si želijo sodelovanja. Strategija bo posredovana vsem svetnikom v 
pregled, da lahko pošljejo še zadnje pripombe.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
SKLEP: Presežek odhodkov nad prihodki iz poslovanja Zavoda za turizem Idrija v letu 2023 
v višini 4.044,00 € se knjiži v breme obveznosti za sredstva v upravljanju. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0  
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 4 - Redna delovna uspešnost ravnateljic, direktoric in direktorjev javnih zavodov v 
Občini Idrija v letu 2023 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli 4. 3. 2024, po sklicu seje. Točka je bila 
obravnavana skupaj s točko Ad3 – Poročila javnih zavodov za leto 2023. 
 
Ad 5 - Predstavitev namena in ciljev občinske celostne prometne strategije županu in 
občinskemu svetu (ni sklepa) 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli po sklicu seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Jožico Lazar, direktorico Idrijsko-Cerkljanske razvojne agencije, ki je svetnike 
seznanila s projektom celostne prometne strategije.  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 

Erik Logar je zbranim povedal, da je bila leta 2017 že narejena CPS. Zastavil je vprašanje, 

na kakšen način se bo upoštevalo že izdelano strategijo in če je po tako kratkem času 

zaznana potreba po sprejemanju novega strateškega dokumenta. Svetnik je izrazil zgolj 

pomislek in izpostavil tudi obremenjenost občinske uprave. Jožica Lazar je pojasnila, da ne 

more oceniti, kakšna je potreba po revidiranju stare strategije. Je pa po sprejemu zakona 

o celostnem prometnem načrtovanju (ZSPN) zahteva, da se sprejmejo nove CPS. V tem 

primeru so vsa mestna središča upravičena, da strategijo naredijo. Če Občina ne bo imela 

sprejete strategije, ne bo mogla kandidirati na razpisih za pločnike in infrastrukturo za 

kolesarje. 



 
 

                    

 

Pojasnilo je podal tudi Andrej Poglajen, ki je zbrane seznanil z razpravo v Državnem svetu 

na eni izmed komisij, ki je obravnavala ta zakon. Več županov je izrazilo podobne 

pomisleke, državni sekretar pa je bil jasen, da če je želja po pridobivanju sredstev, bo treba 

v novo sprejetje celostno prometnih strategij. Tudi župan se je strinjal s pomislekom 

svetnika Logarja. 

Bojan Režun je vprašal, kdo bo pripravljavec strategije, in dobil odgovor, da je za to izbrana 

ICRA d.o.o. V nadaljevanju je svetnik povprašal glede časovnega okvirja. Prejel je odgovor, 

da se bo nova strategija potrjevala marca prihodnje leto. 

V razpravo se je vključila tudi svetnica Miranda Groff Ferjančič, ki se je prav tako strinjala, 

da strategija ne more biti sama sebi namen. Zanimalo jo je kaj se je realiziralo po prejšnji 

strategiji, predvsem pa, kakšni so robni pogoji, ki jih bo Občina postavila. Spraševala se je, 

če poznamo specifične lokalne izzive prometa, ki naj bi jih strategija obravnavala. Navedla 

je tudi izboljšanje pogojev za hojo, kolesarjenje, javni prevoz in alternativne oblike 

mobilnosti zaradi zmanjšanja obsega osebnega motornega prometa in se spraševala, če to 

pomeni, da se bo zaprl center Idrije. Ne more se pričakovati od nekoga, ki bo izbran z 

javnim naročilom, da bo to bolje vedel od občanov. Svetnica je zastavila podvprašanje, če 

bo do orisa želenega stanja prišlo z delavnicami ali bo s strani Občine določeno 

pripravljavcu, kaj naj v strategiji naslavlja. V nadaljevanju je svetnica predlagala dopolnitev 

gradiva, ki zajema tudi časovnico. Lazarjeva je povedala, da so s strani ministrstva dobili 

točna navodila za pripravo strategije in naštela pogoje. Pomembno je, da se dobi ukrepe, 

ki bodo dobra podlaga za prijavo na razpise. Na delavnicah bo morala biti vključena tudi 

občinska uprava in drugi deležniki.          

 
 
Ad 6 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v Občini 
Idrija 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli po sklicu seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja občinske uprave.  

Župan je besedo predal predlagateljem amandmajev, Davorinu Lampetu, ki je predstavil: 

Predlog 1. amandmaja, da se v Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih 

skupnostih v Občini Idrija s katerim se spreminja 9.člen Odloka o krajevnih skupnostih v 

Občini Idrija (Uradni list RS, št. 45/14) spremeni zapis 1. člena: V prvem odstavku se izloči 

beseda »materialne« in se alineja glasi: – znesek 3.500,00 EUR za stroške delovanje sveta 

KS. 

in predlog 2. amandmaja, da se v Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih 

skupnostih v Občini Idrija s katerim se spreminja 9.člen Odloka o krajevnih skupnostih v 

Občini Idrija (Uradni list RS, št. 45/14) spremeni zapis 1. člena (s katerim se spreminja in 

dopolnjuje 9.člen osnovnega odloka): V prvem odstavku se briše tretja alineja. Četrti 

odstavek 1. člena se briše. Tretji odstavek 1. člena se nadomesti z besedilom, ki se glasi: 

Član sveta KS je za udeležbo na seji upravičen do sejnine in predsednik KS do letne nagrade. 

Predlog amandmajev SPK je podala predsednica komisije, Nada Golija Vastič: 

V Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v Občini Idrija se 



 
 

                    

 

prva alineja 1. odstavka 1. člena spremeni tako, da se glasi: »- znesek 5.500,00 EUR za 

stroške delovanja KS;« 2. V Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih 

skupnostih v Občini Idrija se v 1. odstavku 1. člena briše tretja alineja. 3. V Odloku o 

spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v Občini Idrija se v drugem 

stavku 1. odstavka 1. člena brišejo besede »sveta«, »materialne« in »in sejnine«. 4. V 

Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v Občini Idrija se 

brišeta 3. in 4. odstavek 1. člena. 

Sledil je amandma župana k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih 

skupnostih v Občini Idrija. V Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih 

skupnostih v Občini Idrija se 1. odstavek 1. člena spremeni tako, da se glasi: » (1) 

Funkcionalni stroški za delovanje krajevnih skupnosti se izračunajo na podlagi naslednjih 

kriterijev: – glavarina v znesku 7,42 EUR na krajana; – znesek za stroške delovanja 

posamezne KS: a) v višini 5.740,00 EUR za Krajevno skupnost Črni Vrh, b) v višini 5.960,00 

EUR za Krajevno skupnost Dole, c) v višini 4.840,00 EUR za Krajevno skupnost Godovič, d) 

v višini 5.070,00 EUR za Krajevno skupnost Kanomlja e) v višini 4.840,00 EUR za Krajevno 

skupnost Krnice – Masore, f) v višini 5.960,00 EUR za Krajevno skupnost Ledine, g) v višini 

5.290,00 EUR za Krajevno skupnost mesto Idrija, h) v višini 5.290,00 EUR za Krajevno 

skupnost Spodnja Idrija, i) v višini 4.840,00 EUR za Krajevno skupnost Vojsko, j) v višini 

4.840,00 EUR za Krajevno skupnost Zavratec.« 

Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 

 

Podžupan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 

Simon Permozer je povedal, da so predlogi dobri in da se postopek sprejemanja odloka 

vleče že predolgo. V samem začetku je bilo precej nejasnosti, potreben bi bil pravni 

pregled. Krajevne skupnosti si zaslužijo sejnine in meni, da bo treba v prihodnje drugače 

pristopiti k obravnavi odloka od delovnega sestanka dalje. Župan je pojasnil, da odlok ne 

traja toliko časa kot pravilnik o sejninah. Odlok pa je podlaga za izvajanje pravilnika.  

Nada Golija Vastič je replicirala, da se je tekom razprav skristaliziralo veliko stališč in 

menila, da bo odlok v veljavi kar nekaj časa. O tem, da je sedaj odlok dosti bolj pregleden, 

je repliciral tudi svetnik Davorin Lampe. 

Bojan Režun je opozoril na napako v amandmaju, povedal je, da podpira predsednico SPK, 

in poročal o pravni razpravi o zakonitosti odloka na seji odbora. Menil je, da so amandmaji 

smiselni, znesek je ostal 5.500 €, ker niso vedeli, če se lahko spreminja glede na rebalans. 

Predlagal je, da se sprejme finančno konstrukcijo župana in podprl njegov predlog 

amandmaja, pri 2, 3 in 4 pa še vedno vztraja, da ostane predlog amandmaja SPK.  

Natalija Kovač Jereb se je strinjala, da je treba te stvari urediti, izpostavila je znesek 

glavarine na krajana in vprašala, če bi se lahko poleg dopisalo število krajanov po 

posameznih KS. Svetnici je župan pojasnil, da se število prebivalcev pridobi na presečni 

datum. Sledila je proceduralna razprava glede usklajevanja in glasovanja o predlaganih 

amandmajih med Erikom Logarjem, županom, Gregorjem Prezljem, Margerito Strnad Kos, 

Marijo Bizjak Pavšič in Bojanom Režunom.    



 
 

                    

 

Po usklajevanju je Davorin Lampe predstavil spremembe amandmajev. Sledilo je 

posvetovanje svetnikov glede glasovanja amandmajev.  

Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA:  

1. Sprejme se amandma k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih 

skupnostih v Občini Idrija v besedilu: 

»V Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v Občini Idrija se 

1. odstavek 1. člena spremeni tako, da se glasi: 

» (1) Funkcionalni stroški za delovanje krajevnih skupnosti se izračunajo na podlagi 
naslednjih kriterijev:  

– glavarina v znesku 7,42 EUR na krajana; 
– znesek za stroške delovanja posamezne KS: 

a) v višini 5.740,00 EUR za Krajevno skupnost Črni Vrh,  
b) v višini 5.960,00 EUR za Krajevno skupnost Dole,  
c) v višini 4.840,00 EUR za Krajevno skupnost Godovič, 
d) v višini 5.070,00 EUR za Krajevno skupnost Kanomlja  
e) v višini 4.840,00 EUR za Krajevno skupnost Krnice – Masore,  
f) v višini 5.960,00 EUR za Krajevno skupnost Ledine,  
g) v višini 5.290,00 EUR za Krajevno skupnost mesto Idrija,  
h) v višini 5.290,00 EUR za Krajevno skupnost Spodnja Idrija,  
i) v višini 4.840,00 EUR za Krajevno skupnost Vojsko,  
j) v višini 4.840,00 EUR za Krajevno skupnost Zavratec.« 

 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 16 
PROTI: 0  
 

Amandma je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA:  

2. Sprejme se amandma k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih 

skupnostih v Občini Idrija s katerim se spreminja 9. člen Odloka o krajevnih skupnostih v 

Občini Idrija (Uradni list RS, št. 45/14) spremeni zapis 1. člena (s katerim se spreminja in 

dopolnjuje 9. člen osnovnega odloka): V prvem odstavku se briše tretja alineja. »V 

Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v Občini Idrija se v 

drugem stavku 1. odstavka 1. člena brišejo besede »sveta«, »materialne« in »in sejnine«. 

Četrti odstavek 1. člena se briše. Tretji odstavek 1. člena se nadomesti z besedilom, ki se 

glasi: »Član sveta KS je za udeležbo na seji upravičen do sejnine in predsednik KS do letne 

nagrade.« 

GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 
ZA: 3 
PROTI: 15  
 

Amandma ni bil sprejet. 
 

Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA: 

3. Sprejme se amandma k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih 



 
 

                    

 

skupnostih v Občini Idrija v besedilu:  

»V Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v Občini Idrija se 

prva alineja 1. odstavka 1. člena spremeni tako, da se glasi: »- znesek 5.500,00 EUR za 

stroške delovanja KS;« 

GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 
ZA: 0 
PROTI: 18 
 

Amandma ni bil sprejet. 
 

Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA:  

4. Sprejme se amandma k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih 

skupnostih v Občini Idrija v besedilu: 

»V Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v Občini Idrija se 

v 1. odstavku 1. člena briše tretja alineja.« 

GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 
ZA: 15 
PROTI: 3  
 

Amandma je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA:  
5. Sprejme se amandma k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih 
skupnostih v Občini Idrija v besedilu: 
»V Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v Občini Idrija se 
v drugem stavku 1. odstavka 1. člena brišejo besede »sveta«, »materialne« in »in 
sejnine«. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 15 
PROTI: 3  
 

Amandma je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA:  

6. Sprejme se amandma k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih 

skupnostih v Občini Idrija v besedilu: 

»V Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v Občini Idrija se 

brišeta 3. in 4. odstavek 1. člena.« 

 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 15 
PROTI: 3  
 

Amandma je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  



 
 

                    

 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v Občini 
Idrija, upoštevaje sprejete amandmaje. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 

 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 7 - Pravilnik o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov 
delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine Idrija 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli po sklicu seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja občinske uprave.  

Davorin Lampe (svetniška skupina LOI) je predstavil vse štiri predlagane amandmaje, 

prvega je na podlagi amandmaja SPK umaknil. Sledili so predlogi 3 amandmajev LOI:  

Predlagam, da se v Pravilniku o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih 

funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine 

Idrija in sicer: 

- »V 17. členu se doda besedilo na koncu stavka in se stavek glasi: Sredstva za 

izplačevanje plač oziroma plačil za opravljanje funkcije oziroma dela in povračil stroškov, 

nadomestil in drugih prejemkov, ki jih imajo upravičenci po tem pravilniku, se zagotovijo 

iz sredstev proračuna in sredstev zavodov za udeležbo na redni ali izredni seji komisije, 

odbora ali sveta zavoda vsakokrat po objavi zapisnika seje na spletni strani Občine Idrija 

ali strani javnega zavoda.« 

- »V 10. členu se predlagano besedilo dopolni z novim stavkom, ki se glasi: Višina sejnina 

je določena od mesečne bruto plače župana, brez njegovega dodatka na delovno dobo in 

sicer: – za člane komisij in odborov ustanovljene s strani občinskega sveta - 2,30% – za 

člane komisij in odborov ustanovljene s strani župana - 1,00%.« 

- »V 12. členu se v drugem odstavku spremeni drugi stavek in se glasi: Člani nadzornega 

odbora so upravičeni tudi do plačila za izvedbo posameznega nadzora, na podlagi letnega 

programa dela, sklepa nadzornega odbora ter zaključenega in na spletni strani 

objavljenega poročila o zaključenem nadzoru. Nagrada za izvedbo posameznega nadzora 

se določi glede na zahtevnost posameznega nadzora, v odstotku od osnovne mesečne 

bruto plače župana, brez njegovega dodatka na delovno dobo in sicer: – zelo zahteven ali 

zahteven nadzor 22,00 %, – manj zahteven nadzor 8,80 %. 

Sledila je predstavitev amandmajev predsednice SPK, Nade Golija Vastič: 
- »V Pravilniku o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov 
delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine Idrija se 5. odstavek 13. 
člena spremeni tako, da se glasi: 
»Stroške za izplačilo sejnin se krije iz proračunskih sredstev posamezne krajevne 
skupnosti.« 
- »V Pravilniku o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov 
delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine Idrija se 9. odstavek 13. 
člena spremeni tako, da se glasi: 



 
 

                    

 

»Predsedniku krajevne skupnosti pripada letna nagrada za vodenje krajevne skupnosti v 
višini 18,90 % od osnovne mesečne bruto plače župana, brez njegovega dodatka na 
delovno dobo.« 
 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Andrej Poglajen je ponovno poudaril, da se mu zdi zelo nekorektno, da se izpostavlja, da 
nekateri člani NO niso strokovni za opravljanje nadzorov. Člani so bili predlagani s strani 
svetniških skupin, izvoljenih v občinski svet. Presojanje strokovnosti članov NO po 
njegovem mnenju ni stvar predlagateljev amandmaja. Svetnik je ponovno poudaril, da je 
njihov predlagani član NO kompetenten in da se mora predsednica NO udeleževati in 
bedeti nad posameznimi nadzori. Izraženi dvomi in opazke so se svetniku zdele neprimerne 
in je prosil, da se jih naslednjič zadrži zase.  
Erik Logar se je v razpravi navezal na 3. amandma predlagateljev LOI. Povedal je, da drži, 
da je v prvi obravnavi svetnik omenil, da bi si želel usklajenega zneska za sejnine KS. 
Izpostavil je željo, da se v primeru navajanja v prihodnje poslužujejo celotnega navajanja, 
ne pa izvzetega iz konteksta. Svetnik je poudaril, da so se na sosvetu predsednikov KS 
strinjali s predlaganim odstotkom.  
Davorin Lampe se je opravičil, sam je razumel, da bi se lahko KS hierarhično namenilo večji 
znesek za sejnine. Župan je pojasnil, da je do predloga tega % prišlo skozi razpravo na 
sosvetu.  
Simon Permozer je izrazil strinjanje s 4. amandmajem LOI, zgolj s stroškovnega vidika. Z 
vsebino predloga 4. amandmaja svetniške skupine LOI se svetnik ni strinjal, z obrazložitvijo, 
da proračun ne bi prenesel vnovičnega dvigovanja zneskov. Župan je pojasnil, da je 
omejitev v proračunu. Župan je strnil, da je po njegovem mnenju smiseln 2. amandma LOI.  
Dejan Mrak je predlagal »varovalko« za določitev razmerja v količini in zahtevnosti 
opravljenih nadzorov NO. Župan je pojasnil, da gre za konsenz, ki je bil skozi razprave 
določen, ker ni jasnih meril. Županu je v interesu, da nadzorni odbor dobro opravlja svojo 
nalogo in da opozarja na napake. Gregor Prezelj je dodal, da so se posvetovali z odgovorno 
osebo na MJU, ki je pojasnila, da če ima NO v poslovniku navedene ravni nadzorov, morajo 
biti opredeljene tudi v pravilniku.    
     
Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA:  
1. Sprejme se amandma k Pravilniku o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine 
Idrija v besedilu: 
»V 17. členu se doda besedilo na koncu stavka in se stavek glasi: »Sredstva za 
izplačevanje plač oziroma plačil za opravljanje funkcije oziroma dela in povračil stroškov, 
nadomestil in drugih prejemkov, ki jih imajo upravičenci po tem pravilniku, se zagotovijo 
iz sredstev proračuna in sredstev zavodov za udeležbo na redni ali izredni seji komisije, 
odbora ali sveta zavoda vsakokrat po objavi zapisnika seje na spletni strani Občine Idrija 
ali strani javnega zavoda.« 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 15 
PROTI: 0  
 

Amandma je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA:  



 
 

                    

 

2. Sprejme se amandma k Pravilniku o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine 
Idrija v besedilu: 
»V 10. členu se predlagano besedilo dopolni z novim stavkom, ki se glasi: »Višina sejnina 
je določena od mesečne bruto plače župana, brez njegovega dodatka na delovno dobo in 
sicer: 
 – za člane komisij in odborov ustanovljene s strani občinskega sveta - 2,30%, 
– za člane komisij in odborov ustanovljene s strani župana - 1,00%.« 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 11 
PROTI: 1  
 

Amandma je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA:  
3. Sprejme se amandma k Pravilniku o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine 
Idrija in sicer:  
»V 12. členu se v drugem odstavku spremeni drugi stavek in se glasi: Člani nadzornega 
odbora so upravičeni tudi do plačila za izvedbo posameznega nadzora, na podlagi letnega 
programa dela, sklepa nadzornega odbora ter zaključenega in na spletni strani 
objavljenega poročila o zaključenem nadzoru. Nagrada za izvedbo posameznega nadzora 
se določi glede na zahtevnost posameznega nadzora, v odstotku od osnovne mesečne 
bruto plače župana, brez njegovega dodatka na delovno dobo in sicer:  
– zelo zahteven ali zahteven nadzor 22,00 %,  
– manj zahteven nadzor 8,80 %. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 4 
PROTI: 11  
 

Amandma ni bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA:  
4. Sprejme se amandma k Pravilniku o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine 
Idrija v besedilu: 
»V Pravilniku o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov 
delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine Idrija se 5. odstavek 13. 
člena spremeni tako, da se glasi: 
»Stroške za izplačilo sejnin se krije iz proračunskih sredstev posamezne krajevne 
skupnosti.« 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 16 
PROTI: 0  
 

Amandma je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA:  



 
 

                    

 

5. Sprejme se amandma k Pravilniku o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine 
Idrija v besedilu: 
»V Pravilniku o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov 
delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine Idrija se 9. odstavek 13. 
člena spremeni tako, da se glasi: 
»Predsedniku krajevne skupnosti pripada letna nagrada za vodenje krajevne skupnosti v 
višini 18,90 % od osnovne mesečne bruto plače župana, brez njegovega dodatka na 
delovno dobo.« 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 17 
PROTI: 0  
 

Amandma je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Pravilnik o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov 
delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine Idrija, upoštevaje 
sprejete amandmaje. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 13 
PROTI: 5 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
 
Ad 8 - Pravilnik o zagotavljanju sredstev in pogojev za delo članov Občinskega sveta 
Občine Idrija 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli po sklicu seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja občinske uprave.  

Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Pravilnik o sredstvih za delo svetniških skupin in samostojnih članov 
Občinskega sveta Občine Idrija v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 13 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
 
 
 
 



 
 

                    

 

Ad 9 - Odlok o spremembi Odloka o proračuna Občine Idrija za leto 2024 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Margerito Strnad Kos, vodjo oddelka za finance in računovodstvo, ki je 
predstavila gradivo. Kratko pojasnilo je podal tudi župan.  
 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda. 
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec. 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 
Župan je obrazložil predlagani amandma in svetnike pozval k razpravi: Razpravljali so: 
Natalija Kovač Jereb se je uvodoma zahvalila za predlagani amandma in izrazila željo, da se 
prireditvam v decembru nameni večjo vsebino in na ta način Mestnemu trgu doda socialni 
kapital. Izpostavila je medgeneracijsko druženje, predstavitev decembrske simbolike, 
sodelovanje KS, sredstva bi se lahko delno pridobila preko programa LAS. Svetnica se je 
proti koncu razprave priključila kolegom svetniške skupine s pripombo glede razvojne 
naravnanosti proračuna. Svetnico moti, da se ne investira v zagon mesta, opozorila je na 
prazno mestno središče, lokale in izpostavila dejstvo, da se na tem področju nekaj dela 
narobe. Župan je pojasnil, da bi bilo z omenjenim programom možno zagotoviti gostinske 
hišice. KS Mesto Idrija je sklicala sestanek na to temo, povabili so širok krog deležnikov. 
Župan je pojasnil, da ni kupne moči in zato ostajajo prazni poslovni prostori v mestu. 
Strinjal pa se je, da se v mestu mora dogajati in je v rebalansu zagotovil 3.000 € sredstev 
za koncert, ki ga bo organiziral župan. Za prazne poslovne prostore bodo objavili razpise v 
upanju, da se bo kdo prijavil.  
Lovrenc Habe je povprašal za pojasnilo glede evidence sklepov o prerazporeditvi 
proračunskih sredstev, zanimalo ga je, če so zabeleženi zneski razlika od povišanja 
postavke glede na sprejet proračun. Menil je, da bi bilo smiselno poleg zneskov zabeležiti 
tudi %. Margerita Strand Kos je pojasnila, da gre za prerazporeditev iz postavke na 
postavko in znesek, ki se prerazporedi. Glede predlagane spremembe je Margerita 
povedala, da je gradivo izvoz iz programa in bi bilo treba glede sprememb zaprositi 
programerja. V tabelarnem delu proračuna sta dve rubriki, »sprejeti proračun« in »veljavni 
proračun«, kjer je možna primerjava.  
Miranda Groff Ferjančič je na podlagi predstavljenega rebalansa proračuna ugotovila, da 
se že tako omejena proračunska sredstva dodatno namenja pretežno za administrativno 
delovanje občine in že osnovni proračun ni razvojno naravnan. Predlagala je, da se pred 
nakupom novih poslovnih prostorov pripravi celovito analizo nepremičnin, ki jih ima 
Občina v lasti, in jo predstavi občinskemu svetu, da ugotovijo, če je to res edina rešitev za 
razrešitev prostorske stiske računovodstva Občine Idrija. Omenila je direktorico ZTI, ki je 
izpostavila energetsko potratnost zgradbe, z dodatnimi nakupi bo Občina morala 
zagotoviti dodatna sredstva za energetsko sanacijo tega objekta.  
Robert Šinkovec se je navezal na kolegico Groff Ferjančičevo in poudaril, da se je v 
predhodnih točkah sprejemalo odločitve, ki bodo še povečale porabo sredstev v 
proračunu, izrazil je upanje, da je v ozadju matematika, ki »pije vodo«. Opozoril je, da res 
primanjkuje sredstev za investicije, povečuje se zadolževanje, kupuje se poslovne prostore, 
predvsem za namen širjenja občinskih javnih služb, dolgoročno pa to predstavlja samo še 
večje izdatke. Opozoril je, da je 2. volilna enota Spodnja Idrija in okolica ostala brez 
investicij in to ni razvojno naravnano. Župan je pojasnil, da je na postavkah, namenjenih za 
sanacijo po neurjih, večina investicij na področju Kanomlje, Krnic, relacije Kanomlja – 
Vojsko in Kanomlja – Razpotje. 



 
 

                    

 

Davorin Lampe je prosil za pojasnilo glede proračunske postavke 1413032 Asfaltacije po 
KS. Svetnik je ugotavljal, da se KS Ledine povečuje postavka, medtem ko KS Mesto Idrija 
ostaja nespremenjena. Župan je podal pojasnilo in opozoril na novo PP, ki se tiče asfaltacije 
poti Nikova – Rejcov Grič. Na postavki za asfaltacijo v Ledinah so sredstva zagotovljena, ker 
izvajalci lansko leto niso pravočasno izstavili računa in se je plačilo premaknilo v letošnje 
leto. Pojasnil je tudi glede dogovora s KS, da se vsako leto 150.000 € razporedi med 
polovico KS.  
Franci Medic se je dotaknil nakupa poslovnih prostorov za premestitev oddelka za finance 
in proračun. Na seji Odbora za finance je to podprl, se mu pa postavlja vprašanje, kako bi 
prostorsko stisko reševali, če ne bi bilo zagotovljenih sredstev za nakup poslovnih 
prostorov. Svetnik je predlagal prerazporeditev zaposlenih po obstoječih pisarnah, ki so na 
voljo. Župan je obrazložil, da je bila rešitev, in sicer predelava podstrešja, vendar se ni 
izkazalo za najbolj smotrno potezo. Obljubil je, da se bo proučilo tudi dodatne možnosti. 
Povedal je tudi, da polovico prostorov Občine Idrija brezplačno najema in zaseda UE Idrija.                
 
Ob 22. uri je svetnik Davorin Lampe predlagal, da se seja podaljša in se obravnava še 
preostale točke dnevnega reda. Večina svetnikov se je s predlogom strinjala.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA:  
Sprejme se Amandma k Odloku o spremembi Odloka o proračuna Občine Idrija za leto 
2024 v besedilu: 
»V okviru glavnega programa 1403 Promocija Slovenije, razvoj turizma in gostinstva 

znotraj podprograma 14039002 Spodbujanje razvoja turizma in gostinstva se odpre nova 

proračunska postavka 1314103 Decembrske prireditve na mestnem trgu v Idriji. 

V okviru glavnega programa 1403 Promocija Slovenije, razvoj turizma in gostinstva 

znotraj podprograma 14039002 Spodbujanje razvoja turizma in gostinstva se poveča 

konto 402099 Drugi splošni material in storitve na postavki 1314103 Decembrske 

prireditve na mestnem trgu v Idriji za 17.000 €. 

V okviru glavnega programa 1302 Cestni promet in infrastruktura znotraj podprograma 

13029002 Investicijsko vzdrževanje in gradnja občinskih cest se zmanjša konto 420402 

Rekonstrukcije in adaptacije na postavki 1313280 Obnova cigu mostu pri Renkovcu za 

17.000 € (NRP: OB036-24-0008 Obnova cigu mostu pri Renkovcu, vir: PV-LS Lastna 

proračunska sredstva).« 

GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 
ZA: 14 
PROTI: 0  
 

Amandma je bil sprejet. 

Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
1. Sprejme se Spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 
Občine Idrija za leto 2024 v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 12 
PROTI: 0 



 
 

                    

 

Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
2. Sprejme se Odlok o spremembi Odloka o proračuna Občine Idrija za leto 2024, 
upoštevaje sprejeti amandma. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 13 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
 
Ad 10 - Letni program za mlade v Občini Idrija za leto 2024 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli po sklicu seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Majo Majnik, vodjo oddelka za družbene dejavnosti in gospodarstvo. 
 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Erik Logar, ki je prosil za pisno pojasnilo 
o metodi dela Senčenje na delovnem mestu, ki jo izvajajo na Gimnaziji Jurija Vege v Idriji. 
Svetnik bi želel vedeti več podatkov o izvedbi programa in kako se sredstva namenjajo. 
Maja Majnik je pojasnila, da gre res za posredništvo in da je ta metoda med dijaki 
priljubljena, Inštitut za mladinsko politiko, ki izvaja to metodo, je podal poročilo in bo 
svetnikom objavljeno pod VIPi za naslednjo sejo.    
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Letni program za mlade v Občini Idrija za leto 2024. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 17 

ZA: 17 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
 
Ad 11- Premoženjsko pravne zadeve 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli po sklicu seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja občinske uprave.  

Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena v 
predlaganem besedilu. 
 
 



 
 

                    

 

GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 
ZA: 18 
PROTI: 0 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 12-  Seznanitev z imenovanjem podžupana Občine Idrija 
 
Župan je podal krajšo predstavitev in navedel zadolžitve novo imenovanega podžupana 
Tomaža Kavčiča, ki je bil 1. 3. 2024 imenovan za drugega podžupana Občine Idrija. Sledila 
je predstavitev podžupana, ki je navedel izkušnje in orisal svojo vizijo, kako bo v pomoč 
občinski upravi in županu. 
 
Za predstavitev se je Davorin Lampe zahvalil svetniku Kavčiču. Jezilo ga je, ker je za 
imenovanje izvedel iz medijev, zmotil ga je način imenovanja.    
Franci Medic je Kavčiču čestital za imenovanje in mu zaželel uspešno delo.  
 
VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 
 

V gradivu je bila posredovana ažurirana tabela VIP, pred sejo so bila vprašanja in pobude 

poslane pisno in so del zapisnika v prilogi.  

1. Marija Bizjak Pavšič je vprašala po seznamu predvidenih sej v letu 2024. 

 

Seja je bila zaključena ob 22.20. 

 
Svetovalka za splošne zadeve      Župan 
Tina Nagode Jazbar       Tomaž Vencelj  
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Številka: 900-0004/2024-33 
Datum: 14. 3. 2024 
 
 
 

PREGLED SKLEPOV 12. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA Z DNE 14. 3. 2024 
 
 
 
Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
 
Sprejme se predlagani dnevni red 12. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija, 
upoštevaje predlog župana: 

- da se točka 7. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih 
v Občini Idrija obravnava pred točko 6. Pravilnik o plačah, plačilih in drugih 
prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov 
drugih organov Občine Idrija, 

- da se doda nova točka 12. Seznanitev z imenovanjem podžupana Občine Idrija, 
ter predlog svetniške skupine SD, da se združi obravnava točke 3. in  točke 4. 
 
 
Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 11. redne seje z dne 1. 2. 2024 
 
Potrdi se zapisnik 11. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 1. 2. 2024. 
 
 
Ad 3 - Poročila javnih zavodov za leto 2023 
 
1. Zdravstveni dom Idrija 
Presežek odhodkov nad prihodki za leto 2023 v višini 140.603,50 EUR se pokrije s presežki 
prihodkov nad odhodki iz preteklih let. 

 
2. Vrtec Idrija 
Presežek prihodkov nad odhodki v letu 2023 iz poslovanja Vrtca Idrija v višini 148.978,00 € 
se nameni za: 

- pokritje izgube iz leta 2022 v višini 12.335,00 €, 
- upoštevanje v naslednjem izračunu cen obrokov prehrane za OŠ Spodnja Idrija v višini 

3.505,00 €, 
- nabavo osnovnih sredstev v višini 2.744,00 €, 
- upoštevanje v naslednjem izračunu cen programov vrtca v višini 130.394,00 €. 

 
3. Osnovna šola Idrija 
Presežek prihodkov iz poslovanja v letu 2023 v znesku 2.443,27 € se nameni za nabavo 
osnovnih sredstev, drobnega inventarja in investicijsko vzdrževanje. 
 
4. Osnovna šola Črni Vrh 
Presežek prihodkov nad odhodki iz poslovanja v letu 2023 v višini 1.657,84 € se nameni za  
izdelavo zunanjega igrišča. 
 
5. Osnovna šola Spodnja Idrija 
Presežek prihodkov nad odhodki, ustvarjenimi v obdobju od 1.1.2023 do 31.12.2023 v 
višini 2.589,35 € se nameni za nakup opreme in investicijsko vzdrževanje. 
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6. Glasbena šola Idrija 
Presežek prihodkov nad odhodki iz poslovanja Glasbene šole Idrija v letu 2023 v višini 
1.442,31 €, od katerega odpade na Občino Idrija 1.009,62 €, se nameni za nakup glasbenih 
inštrumentov. 
 
7. Mestna knjižnica in čitalnica Idrija 
Presežek odhodkov nad prihodki Mestne knjižnice in čitalnice Idrija v letu 2023 iz knjižnične 
dejavnosti v višini 268,00 € se pokrije iz presežkov preteklih let,  presežek prihodkov  nad 
odhodki iz kinematografske dejavnosti v višini 13.778,00 € pa se nameni za nakup opreme 
in investicijsko vzdrževanje. 
 
8. Mestni muzej Idrija 
Presežek prihodkov nad odhodki iz poslovanja Mestnega muzeja Idrija v letu 2023 v višini 
20.645,00 € se nameni za investicijsko vzdrževanje v letu 2024. 
 
9. Zavod za turizem 
Presežek odhodkov nad prihodki iz poslovanja Zavoda za turizem Idrija v letu 2023 v višini 
4.044,00 € se knjiži v breme obveznosti za sredstva v upravljanju. 
 
 
Ad 4 - Redna delovna uspešnost ravnateljic, direktoric in direktorjev javnih zavodov v 
Občini Idrija v letu 2023 
 
1. Vrtec Idrija 
Vrtcu Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 20.2.2024 o določitvi delovne 
uspešnosti ravnateljice v letu 2023 v višini 100 odstotnih točk in izplačilu redne delovne 
uspešnosti v obsegu 5% letne mase sredstev za osnovne plače ravnateljice. 
 
2. Osnovna šola Idrija 
Osnovni šoli Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 26.2.2024 o določitvi 
delovne uspešnosti ravnateljice v letu 2023 v višini 100 odstotnih točk in izplačilu redne 
delovne uspešnosti v obsegu 5% letne mase sredstev za osnovne plače ravnateljice.  
 
Osnovni šoli Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 26.2.2024 o izplačilu delovne 
uspešnosti iz naslova povečanega obsega dela za mesec januar 2024 v višini 20% od njene 
osnovne plače zaradi nadomeščanja odsotnih delavk. 
 
3. Osnovna šola Črni Vrh 
Osnovni šoli Črni Vrh se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 27.2.2024 o določitvi 
delovne uspešnosti ravnateljice v letu 2023 v višini 100 odstotnih točk in izplačilu redne 
delovne uspešnosti v obsegu 5% letne mase sredstev za osnovne plače ravnateljice. 
 
4. Osnovna šola Spodnja Idrija 
Osnovni šoli Spodnja Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 26.2.2024 o 
določitvi delovne uspešnosti ravnateljice v letu 2023 v višini 100 odstotnih točk in izplačilu 
redne delovne uspešnosti v obsegu 5% letne mase sredstev za osnovne plače ravnateljice. 
 
5. Glasbena šola Idrija 
Glasbeni šoli Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 29.2.2024 o določitvi 
delovne uspešnosti ravnateljice v letu 2023 v višini 100 odstotnih točk in izplačilu redne 
delovne uspešnosti v obsegu 5% letne mase sredstev za osnovne plače ravnateljice. 
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6. Mestna knjižnica in čitalnica Idrija 
Mestni knjižnici in čitalnici Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 26.2.2024 o 
določitvi ocene odlično na podlagi doseženih 84 odstotnih točk za delo Nade Božić Eržen v 
letu 2023 (za obdobje od januarja do septembra 2023) in izplačilu sorazmernega deleža 
redne delovne uspešnosti v obsegu 2% letne mase sredstev za osnovne plače direktorice.  
 
Mestni knjižnici in čitalnici Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 26.2.2024 o 
določitvi ocene odlično na podlagi doseženih 84 odstotnih točk za delo v.d direktorice Tine 
Močnik v letu 2023 (za obdobje od oktobra do decembra 2023) in izplačilu sorazmernega 
deleža redne delovne uspešnosti v obsegu 2% letne mase sredstev za osnovne plače 
direktorice. 
 
7. Mestni muzej Idrija 
Direktorju Mestnega muzeja Idrija dr. Mihi Kosmaču se za delo v letu 2023 na podlagi 
doseženih 70 odstotnih točk določi oceno odlično in izplačilo v obsegu 2% letne osnovne 
plače za redno delovno uspešnost. 
 
 
Ad 5 - Predstavitev namena in ciljev občinske celostne prometne strategije županu in 
občinskemu svetu 
 
Ni sklepa. 
 
 
Ad 6 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v Občini Idrija 
 
1. Sprejme se amandma k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih 
skupnostih v Občini Idrija v besedilu: 
»V Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v Občini Idrija se 
1. odstavek 1. člena spremeni tako, da se glasi: 
» (1) Funkcionalni stroški za delovanje krajevnih skupnosti se izračunajo na podlagi 
naslednjih kriterijev:  
– glavarina v znesku 7,42 EUR na krajana; 
– znesek za stroške delovanja posamezne KS: 

a) v višini 5.740,00 EUR za Krajevno skupnost Črni Vrh,  
b) v višini 5.960,00 EUR za Krajevno skupnost Dole,  
c) v višini 4.840,00 EUR za Krajevno skupnost Godovič, 
d) v višini 5.070,00 EUR za Krajevno skupnost Kanomlja  
e) v višini 4.840,00 EUR za Krajevno skupnost Krnice – Masore,  
f) v višini 5.960,00 EUR za Krajevno skupnost Ledine,  
g) v višini 5.290,00 EUR za Krajevno skupnost mesto Idrija,  
h) v višini 5.290,00 EUR za Krajevno skupnost Spodnja Idrija,  
i) v višini 4.840,00 EUR za Krajevno skupnost Vojsko,  
j) v višini 4.840,00 EUR za Krajevno skupnost Zavratec.« 

 
2. Sprejme se amandma k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih 
skupnostih v Občini Idrija v besedilu: 
»V Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v Občini Idrija se v 
1. odstavku 1. člena briše tretja alineja.« 
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3. Sprejme se amandma k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih 
skupnostih v Občini Idrija v besedilu: 
»V Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v Občini Idrija se v 
drugem stavku 1. odstavka 1. člena brišejo besede »sveta«, »materialne« in »in sejnine«. 
 
4. Sprejme se amandma k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih 
skupnostih v Občini Idrija v besedilu: 
»V Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v Občini Idrija se 
brišeta 3. in 4. odstavek 1. člena.« 
 
5. Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajevnih skupnostih v 
Občini Idrija, upoštevaje sprejete amandmaje. 
 
 
Ad 7 - Pravilnik o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov 
delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine Idrija 
 
1. Sprejme se amandma k Pravilniku o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine 
Idrija v besedilu: 
»V 17. členu se doda besedilo na koncu stavka in se stavek glasi: »Sredstva za izplačevanje 
plač oziroma plačil za opravljanje funkcije oziroma dela in povračil stroškov, nadomestil in 
drugih prejemkov, ki jih imajo upravičenci po tem pravilniku, se zagotovijo iz sredstev 
proračuna in sredstev zavodov za udeležbo na redni ali izredni seji komisije, odbora ali sveta 
zavoda vsakokrat po objavi zapisnika seje na spletni strani Občine Idrija ali strani javnega 
zavoda.« 
 
2. Sprejme se amandma k Pravilniku o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine 
Idrija v besedilu: 
»V 10. členu se predlagano besedilo dopolni z novim stavkom, ki se glasi: »Višina sejnina je 
določena od mesečne bruto plače župana, brez njegovega dodatka na delovno dobo in 
sicer: 
 – za člane komisij in odborov ustanovljene s strani občinskega sveta - 2,30%, 
– za člane komisij in odborov ustanovljene s strani župana - 1,00%.« 
 
3. Sprejme se amandma k Pravilniku o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine 
Idrija v besedilu: 
»V Pravilniku o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih 
teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine Idrija se 5. odstavek 13. člena 
spremeni tako, da se glasi: 
»Stroške za izplačilo sejnin se krije iz proračunskih sredstev posamezne krajevne 
skupnosti.« 
 
4. Sprejme se amandma k Pravilniku o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine 
Idrija v besedilu: 
»V Pravilniku o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih 
teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine Idrija se 9. odstavek 13. člena 
spremeni tako, da se glasi: 
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»Predsedniku krajevne skupnosti pripada letna nagrada za vodenje krajevne skupnosti v 
višini 18,90 % od osnovne mesečne bruto plače župana, brez njegovega dodatka na delovno 
dobo.« 
 
5. Sprejme se Pravilnik o plačah, plačilih in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, 
članov delovnih teles občinskega sveta in članov drugih organov Občine Idrija, upoštevaje 
sprejete amandmaje. 
 
 
Ad 8 - Pravilnik o zagotavljanju sredstev in pogojev za delo članov Občinskega sveta 
Občine Idrija 

 
Sprejme se Pravilnik o sredstvih za delo svetniških skupin in samostojnih članov Občinskega 
sveta Občine Idrija v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 9 - Odlok o spremembi Odloka o proračuna Občine Idrija za leto 2024 
 
1. Sprejme se Amandma k Odloku o spremembi Odloka o proračuna Občine Idrija za 
leto 2024 v besedilu: 
 
»V okviru glavnega programa 1403 Promocija Slovenije, razvoj turizma in gostinstva 

znotraj podprograma 14039002 Spodbujanje razvoja turizma in gostinstva se odpre nova 

proračunska postavka 1314103 Decembrske prireditve na mestnem trgu v Idriji. 

 

V okviru glavnega programa 1403 Promocija Slovenije, razvoj turizma in gostinstva znotraj 

podprograma 14039002 Spodbujanje razvoja turizma in gostinstva se poveča konto 

402099 Drugi splošni material in storitve na postavki 1314103 Decembrske prireditve na 

mestnem trgu v Idriji za 17.000 €. 

 

V okviru glavnega programa 1302 Cestni promet in infrastruktura znotraj podprograma 

13029002 Investicijsko vzdrževanje in gradnja občinskih cest se zmanjša konto 420402 

Rekonstrukcije in adaptacije na postavki 1313280 Obnova cigu mostu pri Renkovcu za 

17.000 € (NRP: OB036-24-0008 Obnova cigu mostu pri Renkovcu, vir: PV-LS Lastna 

proračunska sredstva).« 

 
2. Sprejme se Spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 
Občine Idrija za leto 2024 v predlaganem besedilu. 
 
3. Sprejme se Odlok o spremembi Odloka o proračuna Občine Idrija za leto 2024, 
upoštevaje sprejeti amandma. 
 
 
Ad 10 - Letni program za mlade v Občini Idrija za leto 2024 
 
Sprejme se Letni program za mlade v Občini Idrija za leto 2024. 
 
 
 
 



 
 

                   Pregled sklepov 12. redna seja 14. 3. 2024 
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Ad 11- Premoženjsko pravne zadeve 
 
Sprejme se Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena v 
predlaganem besedilu. 
 

 
 

Direktor Občinske uprave
   Gregor Prezelj  

 
 


